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شماره

صفحه

روزنامه

رئیس کمیته ویژه حقیقت یاب علل مسمومیت دانش آموزان در مجلس گفت: 
با حضور دستگاه های مرتبط برگزار شد و در  اولین جلسه کمیته در سال جدید 
صورت جمع بندی نهایی، گزارش کمیته پیرامون علل مسمومیت دانش آموزان تا 

اردیبهشت ماه به صحن مجلس خواهد رفت.
صورت  پیگیری های  آخرین  درباره  ایسنا،  با  وگو  گفت  در  کاظمی  حمیدرضا 
مجلس  در  آموزان  دانش  مسمومیت  علت  یاب  حقیقت  ویژه  کمیته  در  گرفته 
شورای اسلامی، بیان کرد: تاکنون کمیته دو جلسه در سال گذشته با دستگاه های 
مرتبط امنیتی، حوزه سلامت و سایر دستگاه ها برگزار کرده و گزارشی از دستگاه ها 

و اقداماتی که انجام داده اند گرفته ایم. در سال جدید نیز در روز دوشنبه هفته ای که 
گذشت اولین جلسه کمیته با حضور همه دستگاه های مرتبط برگزار شد.

وی در ادامه اظهار کرد: بر اساس گزارشات دریافتی یک سری از افراد که اقداماتی 
انجام داده بودند، دستگیر شدند و در حال بازجویی هستند. اکنون بنا شده در دو 
هفته آتی کارگروه مجدد جلسه تشکیل داده و اگر با گزارشات دریافتی به نتیجه 
نهایی رسیدیم، گزارش نهایی در این موضوع را جهت ارائه به صحن مجلس آماده 
کنیم.کاظمی گفت: بنده پیش بینی می کنم تا اردیبهشت ماه گزارش نهایی کمیته 

پیرامون مسمومیت دانش آموزان به صحن مجلس برود.

رئیس کمیته ویژه حقیقت یاب خبر داد؛

مینو محرز: 

کرونا در حال افزایش است
ویروس جدید بیشتر ریه را درگیر می کند

از ابتدای شروع کرونا تاکنون حدود
 ۱۴۵ هزار و ۴۳۶ نفر جان باخته اند

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در مورد افزایش تعرفه هزینه تلفن 
همراه گفت فعلًا تصمیمی در این راستا اتخاذ نشده است.

به گزارش ایسنا، عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در 
مورد صحت و سقم ادغام پیام رسان های داخلی، گفت: طرحی با عنوان 
ادغام پیام رسان های داخلی نداریم؛ قرار بر این است که تمام پلتفرم های 
داخلی به صورت متقابل به یکدیگر متصل شوند، مثل اینکه شما یکی از 
مشترکان ایرانسل باشید می توانید به رایتل و یا همراه اول تماس برقرار 
متقابل  اتصال  به  تاکید  با  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات  کنید.وزیر 
پلتفرم های داخلی، اظهار کرد: پیام رسان های داخلی به یکدیگر متصل 

"بله"  داخلی  رسان  پیام  برنامه  از  که  شخصی  مثال  فرض  به  می شوند 
استفاده می کند، می تواند به واسطه همان پیام رسان به کاربری که عضو 
پلتفرم فارسی دیگری همچون "ایتا" است پیام ارسال کند و یا کسی که 
در سکوی"ایتا" عضو است به کاربرانی که از سایر پیام رسان ها همچون 

سروش پلاس و آی گپ استفاده می کنند پیغام ارسال کند.
وی در ادامه یادآور شد: با اتصال متقابل پیام رسان ها کاربران می توانند 
پلتفرم های داخلی مورد علاقه خود را نصب کرده و با ارسال پیام به 

سایر پیام رسان های داخلی دیگر ارتباط برقرار کنند.
الزامات  و  ضرورت ها  از  را  داخلی  پیام رسان های  اتصال  زارع پور 
شبکه های اجتماعی داخلی دانست و اظهار کرد: با نصب یک پیام رسان 
همین  کرد  برقرار  ارتباط  داخلی  پلت فرم های  سایر  با  می توان  داخلی 

مسئله منجر به تقویت پیام رسان های داخلی خواهد شد.
عضو کابینه دولت سیزدهم در مورد افزایش تعرفه هزینه تلفن همراه به 

خانه ملت گفت: فعلًا تصمیمی در این راستا اتخاذ نشده است.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در مورد برداشته شدن فیلتر از پیام 
رسانه های خارجی، تاکید کرد: فیلترینگ شبکه های اجتماعی در اختیار 

وزارت ارتباطات نیست که بخواهد آن را بردارد.  

وزیر ارتباطات: روح الامینی: 

با تحجّر و تندروی فضای روانی جوانان 
را به سمت ناامیدی سوق ندهیم

آقای رئیس جمهور، تنها چیزی که در دنیا 
جایگزین ندارد زمان است

واکنش شورای رقابت به نامه مخبر: 

دخالت دستوری در قیمت خودرو 
نتیجه مثبت ندارد

رئیس سازمان انرژی اتمی ایران گفت: اگر چه غربی ها اذعان داشتند 
دیپلماسی  حل  راه  تنها  و  برگردند  هسته ای  تفاهم  به  می خواهند  که 
است، اما به بیان و منطق خود پایبند نبودند و در سال ۱۴۰۱ با سالی 

پرتنش و رفتارهای پیچیده مواجه بودیم.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، محمد اسلامی معاون رئیس جمهوری 
و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران در سخنران پیش از خطبه این هفته 
نماز جمعه تهران گفت: سازمان انرژی اتمی ایران یکی از دستاوردهای 
خدا  خودباوری،  با  است  توانسته  که  است  اسلامی  انقلاب  پرافتخار 
باوری، اهتمام و توکل ویژه به خدای متعال مسیر رشد و ترقی را در 

راستای شکوفایی علمی و فناوری برای کشور به ارمغان بیاورد.
است.  سلطه  حوزه  نوین،  فناوری های  حوزه  کرد:  تصریح  اسلامی 
قرار  پیشرو  کشورهای  و  ابرقدرت ها  انحصار  در  که  است  حوزه ای 
داشت. ورود به این حوزه ممنوعه و دستیابی به فناوری های نوین و 
نوظهور همواره یک جرم محسوب می شود، از این بابت جرم نامگذاری 
می کنم به دلیل اینکه حرکت در این راستا را با مجازات مواجهه کردند 
و ما را از بدو پیروزی انقلاب تاکنون مورد تحریم های غیرقانونی و 

ظالمانه قرار دادند.
بهانه  به  را  تحریم هایی  غربی ها  داشت:  بیان  جمهور  رئیس  معاون 
هسته ای با اتهامات واهی به کشور اعمال کردند و با عملیات سیاسی 

و روانی این تنش ها و فشارها را در سال ۱۴۰۱ به اوج خود رساندند.
تفاهم  به  می خواهند  که  داشتند  اذعان  آنها  اگرچه  کرد:  اضافه  وی 
با  این مسائل  تنها راه حل و فصل  هسته ای برگردند و می گفتند که 
ایران، دیپلماسی هست و برجام بهترین راه حل است، ولی باز هم بر 
بیان و منطق خود پایبند نبودند و فشارها را از حد گذراندند و در سال 

لطف  به  که  بودیم  مواجهه  پیچیده  رفتارهای  با  پرتنش  سالی   ۱۴۰۱
الهی این حرکت ها موفقیت آمیز نبود و نتوانست خللی در اراده ملت 
از ۱۵۹  بیش  ما  اینکه همکاران  بیان  با  به وجود آورد.اسلامی  ایران 
دستاورد دانشی، فناوری و صنعتی را ثبت کردند، تصریح کرد: این ها 
فناوری هایی است که به دلیل شرایط تحریم در اختیار ما نیست و این 

فناوری ها اسباب سلطه اقتصادی و فشار سیاسی است.
رئیس سازمان انرژی اتمی ادامه داد: همکاران ما توانستند دستاوردهای 
بتوانیم گستره  ما  به نحوی که  جدیدی را برای کشور تحصیل کنند 
فعالیت خود را در جهت خدمت به مردم عزیز بیش از پیش گسترش 
دهیم و مردم ما از نزدیک حس واقع بینانه و ملموس نسبت به فناوری 

هسته ای را پیدا کنند.
توسعه که  و  تحقیق  سند جامع  بار  اولین  برای  اینکه  بیان  با  اسلامی 
بیش از ۲۰۰ پروژه مرز دانشی برای دستیابی به فناوری های نوظهور 
است، عملیاتی شده است، یادآور شد: در سازمان انرژی اتمی امروز 
محصولات تولیدی در مرز دانش قرار دارد و ما جزو ۳ کشور اول دنیا 
در این حوزه به شمار می رویم که این مهم با همت جوانان متعهد و 

دانشمند کشورمان به دست آمده است.

 رئیس سازمان انرژی اتمی ایران: 

طغیان ملخ مراکشی در بستر 
دریاچه پریشان

سازمان اداری و استخدامی کشور در پی گزارش کمیسیون آموزش، 
مقصران  معرفی  بر  مبنی  اسلامی  شورای  مجلس  فناوری  و  تحقیقات 
اصلی در پرداخت حقوق اسفند ماه ۱۴۰۱ فرهنگیان، در بیانیه ای اعلام 
کرد: این سازمان در اجرای قانون و رتبه بندی معلمان، همواره همراه 

و همدل بوده است.
به گزارش ایرنا، کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس شورای 
تأخیر  اصلی  مقصران  درباره  فروردین ماه ۱۴۰۲ گزارشی   ۱۵ اسلامی، 
در پرداخت حقوق اسفندماه معلمان ارائه کرد که در آن از نام سازمان 
استخدامی کشور و همچنین  و  اداری  بودجه کشور، سازمان  و  برنامه 
ستاد وزارت آموزش و پرورش یاد شده بود که منجر به صدور بیانیه ای 

از سوی سازمان اداری و استخدامی کشور شد.
در متن این بیانیه آمده است:

مطرح شدن نام سازمان اداری و استخدامی کشور در گزارش کمیسیون 
تعجب  موجب  اسلامی،  شورای  مجلس  فناوری  و  تحقیقات  آموزش، 
ابتدای  از  این سازمان  فعالیت  از محورهای اصلی  است؛ چرا که یکی 
استقرار دولت سیزدهم تاکنون، پیگیری فرایند تصویب و اجرایی سازی 

رتبه بندی معلمان بوده است.
گویی از یادها رفته است که قانون »نظام رتبه بندی معلمان«، ۱۸ اسفند 
۱۴۰۰ در شرایطی از سوی مجلس شورای اسلامی به تصویب رسید که 
با توجه به اعمال تغییرات فراوان در لایحه پیشنهادی دولت، بیشتر شبیه 
طرحی از سوی مجلس شد تا لایحه ای از سوی دولت! از این رو یادآور 
می شود که قانون تصویب شده، ابهامات اجرایی جدی از جمله: ۱. دقیق 
نبودن دامنه شمول ۲. معلوم نبودن اولویت بندی میان شاخص های رتبه ها 
و وزن آن ها ۳. مشخص نبودن وضعیت همسان سازی معلمان بازنشسته 

قبل و بعد از تاریخ ۱۴۰۰/۶/۳۱ و... را در بر دارد.
ارتقای  بر  تأکید  با  قانونی  چنین  اجرایی  آیین نامه  صورت؛  هر  در 
هویت  تقویت  و  عملکرد  کیفیت  به  توجه  و  تربیت  و  تعلیم  کیفیت 
حرفه ای معلمان تدوین و ابلاغ شد و خاطرنشان می شود که تنها دغدغه 
سازمان اداری و استخدامی کشور در این مسیر، جلوگیری از فدا شدن 
ارتقای کیفیت تعلیم و تربیت و ارائه خدمات آموزشی و پرورشی به 
مردم عزیز کشور در ازای ترمیم معیشتی حقوق و مزایای معلمان محترم 

بوده است.
هر چند طراحی چارچوب آیین نامه و دستورالعمل اجرایی این قانون که 
با مشقت های زیادی در مسیر توجیه و تبیین موضوع همراه شد، مطلوب 
نظر سازمان اداری و استخدامی کشور نبوده است؛ اما جهت گیری آن 
دقیقاً با هدف تضمین کیفیت تعلیم، تربیت و تفکیک سره از ناسره در 
به نسل آینده کشور تنظیم شده است. تعلیمی و تربیتی  ارائه خدمات 
باید توجه داشت که تعیین »بازه زمانی سه ماهه« از سوی مجلس بر 
خلاف لایحه پیشنهادی دولت، آن هم بدون در نظر گرفتن ظرفیت های 
رتبه بندی  فرایند  کامل  اجرای  برای  پرورش،  و  آموزش  در  موجود 
در  تعجیل  جز  چیزی  آیا  قانون گذار،  سوی  از  ارجمند  معلمان  تمامی 

اجرای این نظام رتبه بندی است؟

به منظور  بنیادین،  لازم به ذکر است، نظامی که بر اساس سند تحول 
مجلس  سوی  از  است،  شده  پایه ریزی  تربیت  و  تعلیم  نظام  در  تحول 
محترم با نگاه ترمیم معیشت معلمان به صورت قانون درآمد که در تضاد 
با روح لایحه پیشنهادی دولت و سند تحول بنیادین آموزش و پرورش 

ابلاغی مقام معظم رهبری )مد ظله العالی( است.
تجربه های  کشور،  استخدامی  و  اداری  سازمان  می رساند،  اطلاع  به 
سال های ۹۴ و ۹۸ را در اجرای این نظام که هم ضوابط رتبه بندی آن 
تعیین و هم هزینه های مربوط به آن پرداخت شده بود را بارها یادآور 
شد و خاطرنشان کرد که در عمل و مرحله اجرا چگونه انجام شد، اما 
یک  در  که  جایی  تا  نگرفت،  قرار  توجه  مورد  هیچگاه  نیز  مهم  این 
تصمیم  تنهایی  به  باید  کمیسیون  اعضای  شد،  عنوان  کمیسیون  جلسه 

نهایی را اتخاذ کنند.
دراین باره، ضمن ابراز ناخرسندی از گزارش اعضای محترم کمیسیون 
یاد شده، به نظر می رسد بر مبنای منطق عقل و عدل، باید از سازمان 
رتبه بندی  اجرای  گزارش  تدوین  برای  نیز  کشور  استخدامی  و  اداری 
قضاوتی  نظر، دقت و کار کارشناسی،  بدون  تا  معلمان دعوت می شد 
انجام نشود. چراکه این نحوه مواجهه با موضوع و قضاوت درباره آن، 

نه تنها، از دایره انصاف خارج است، که جای سؤال و تأمل نیز دارد!
امید است  اینکه  بیان شد، ضمن  با هدف جمع بندی آنچه  پایان و  در 
سازمان  به  را  مدعا  این  درخصوص  مستندات لازم  مذکور،  کمیسیون 
اداری و استخدامی کشور ارائه دهد، پنج پرسش بنیادین مطرح می شود 
فناوری  و  تحقیقات  آموزش،  محترم کمیسیون  اعضای  است  امید  که 
مجلس شورای اسلامی از سر صدق و با رعایت انصاف به آنها پاسخ 

دهند. باشد که سوء تفاهمات ایجاد شده، مرتفع شود:
۱. آیا لایحه ای که دولت درخصوص رتبه بندی معلمان به مجلس شورای 
اسلامی ارائه کرد، تصویب و قانون شد؟ یا اینکه آنقدر لایحه دولت در 
کمیسیون مذکور مورد حذف و اضافه قرار گرفت، که به جای آن که 

لایحه دولت باشد، بیشتر شبیه طرح مجلس شد؟
۲. جهت گیری لایحه اولیه دولت بر عدم گره زدن رتبه بندی معلمان به 
مسائل مالی و معیشتی بود یا قانون تصویب شده با توجه به شرایط تعیین 

شده در آن که توسط مجلس محترم از دل لایحه بیرون آمد؟
بازه زمانی پیشنهادی دولت برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان ۳   .۳
سال بود؛ اما مجلس این زمان را بدون در نظر گرفتن ظرفیت آموزش 
و پرورش، به ۳ ماه تقلیل داد! آیا این زمان بندی برای تعیین صلاحیت 

بیش از ۹۰۰ هزار نفر معلم، کافی است؟
متعدد،  جلسات  در  بارها  کشور،  استخدامی  و  اداری  سازمان  آیا   .۴
شده  پرداخت  هزینه های  و  نظام  این  اجرای  برای  پیشین  تجربه های 
مربوط به آن در سال های ۹۴ و ۹۸ که ضوابط رتبه بندی را تعیین کرده 

بود، یادآور نشد؟
۵. پیشنهاد این سازمان مبنی بر برگزاری آزمون در بازه زمانی تعیین 
شده در قانون برای استقرار نظام و تعیین امتیاز برای فوق العاده رتبه بندی 

به منظور شفافیت در اجرا آیا تصمیم بهتری نبود؟


